
 
 
Protokoll 8, Styrelsemöte Centralstyrelsen (CS)  
 
Plats: Digitalt möte via Teams 
   
Datum:  2023-05-24,  
Kl.  19.00 – 21.00 
 
 
 
Närvarande:  Peter Schorling, vice ordförande  

Ann-Karin Odheim, kassör  
Veronika Karlsson, sekreterare,  
Victoria Odheim Gustafsson, ledamot 
Margaretha Eliasson, suppleant 
Cecilia Möllergren, suppleant 
 Gerd Möllers, adjungerad 
Laila Sundin, uppfödarkommittén 
 
   

Ej närvarande:  Dennis Möllergren, suppleant 
Felicia Kristensson, ungdomskommittén  
 Christer Häggström, PTU-kommittén 

 
  
  
§ 113. Mötets öppnande:   
Peter Schorling hälsade de närvarande välkomna till dagens styrelsemöte och öppnade 
därmed mötet.   
  
§ 114. Närvaro:   
Se ovan  
  
§ 115. Förslag till dagordning:  
Förslag till dagordning godkändes.   
  
§ 116. Val av protokolljusterare:  
Valdes Victoria Oldheim att justera kvällens protokoll.  
  
§ 117. Föregående protokoll:  
Protokoll nr 6 och 7 väntas på att justeras.   
 
 
 
 
 
  



§ 118. Rapport från kommittéerna:   
 
Avelskommittén – Peter Schorling rapporterar från mötet med SRD-K, hur ansökan om 
hälsoprogram ligger och vad som hänt med hälsoenkäten och kullindexstatistik.  
En inbjudan har inkommit från SBK om exteriörbeskrivarkonferens den 16 augusti 2023 i 
Eskilstuna. Peter har vidarebefordrat den till alla exteriörbeskrivare. Peter och Mats Höglund 
är anmälda.  
Peter Schorling går igenom de tyska korningsreglerna. Från 2025 kommer kravet för 
wesentest. På hemsidan under avelskorning finns de rätta reglerna och avelskorningsplan 
ligger ute. Avelskommittén ser över utbildningsplan för nya avelskorningsdomare. Förfrågan 
kommer gå till alla domare inom Schäferhundklubben för att utbilda sig till 
avelskorningsdomare.  
 
Gerd Möller rapporterar att SKK reviderar listorna för SRD, den blankett som finns idag 
kommer att ändras. Vi kommer att använda SRD blanketten på våra utställningar men skulle 
hellre ha ett rasspecifikt protokoll som vi kan använda oss av, förslag det tyska protokollet. 
Avelskommittén kommer att fortsätta diskussionen. Nordiska kennelunionen kommer att ta 
beslut om schäfer skall finnas med på SRD blanketten, det finns en möjlighet att vi får ta del 
av det förslaget för ny SRD lista för påseende. Preliminärt till hösten.  
Gerd rapporterar att ansökan om hälsoprogram ryggar har gått in till SKK. 
 
PTU – ej närvarande 
  
Uppfödarkommittén – Laila Sundin rapporterar att det vid dags datum är 22 uppfödare som 
är med i uppfödargruppen. Diskussioner har förts om man skall ha en gräns för hur 
längesedan man haft en valpkull för att vara med i uppfödargruppen. Uppfödarkommittén tar 
fram ett förslag och presenterar för CS.  
 
Utställning – Gerd Möllers rapporterar att det inkommit förslag om att stryka 35-kronan i MG 
Event. Gerd och Dennis Möllergren har diskuterat om att föreslå att bibehålla 35-kronan 
tillsvidare för att finansiera MG Event. Skälet är att det fortfarande finns kostnader för 
klubben i samband med MG Event.  
Dennis kommer ta kontakt med MG Event för hantering av programmet.  
 
Ungdom – ej närvarande 
  
§ 119. Inkommande skrivelser:  
 
100 230507 Sd Östergötlands styrelseprotokoll 

101 230507 Ansökan avelskorning Salem 10/6 

102 230511 Exteriörbeskrivar konferens styrelserepresentant 

103 230512 Minnesanteckningar uppföljningsmöte RASRUS 9 februari 2023 

104 230515 Definition Brukshund 

105 230509 Programm Wesensbeurteilung 
106 230515 WG: Turbo del camino Duro Bh 

107 230522  Mottagningsbekräftelse SKK Ansökan Hälsoprogram rygg 

108 230522 Korningsdiplom  

109 230522 Korningsdiplom  

  
 
 
 
 



§ 120. Utgående:  
 

12 230507 Besvarande utställningsregler, problem med MG Events 
13 230508 SRD för schäfer 
14 230518 Ansökn om hälsoprogram nivå 1, rygg 
15 230516 VB: Turbo del camino Duro Bh 
16 230523  Medlemskap i Svenska Schäferhundklubben 

 
 
  
§ 121. Rapporter:  
 

a. Ordförande.  – vakant 
 
b. Vice ordförande.  – Peter Schorling rapporterar att varit på SBK kongress. I 
förbundsstyrelsen valdes ny ordförande och ny sekreterare. Annelie Hultman fick 
förtjänsttecken i guld. Förslag om höjning av medlemsavgifter röstades emot. 
Tyskland har årsstämma inom två veckor. Finns inget övrigt att rapportera.  
 
 
c. Sekreterare – Veronika Karlsson rapporterar att hon och Peter Schorling haft 
möte med valberedningen.   

 

d. Kassör – Anna-Karin Odheim rapporterar att fakturan till Agria är skickad. 
Fakturor från årsmötet har även gått iväg.  

 

e. Ledamot / Medlemsansvarig. – Vicktoria Odheim rapporterar att det flyter på 
bra. Vicktoria har skickat ut en påminnelse till alla SK och distrikt för att kontrollera 
så att alla som är medlemmar i SK även är medlem i Svenska 
Schäferhundklubben. För att träna på en SK måste man vara medlem i Svenska 
Schäferhundklubben, enligt 4§ i stadgarn. 
 
f. Suppelant / PR-info- marknad samt Schäfertidningen – Cecilia Möllergren 
rapporterar att jagar sponsorer till SSM. Väntar i dagsläget svar från Four Friends. 
SUK skall skriva ihop en lista för leverantörer som kan gå in och sponsra.   
 
g. Suppleant – Margaretha Eliasson rapporterar att hon i dagsläget skickat ut 49 
resultathäften. Även tackkort till de som sponsrat resultathäftet är skickat.  

 

h. Kansli. – Marielle Schorling meddelar via Peter att en ny styrelseförteckning 
finns att tillgå. 

 

i.  
§ 122. Extra fullmäktigemöte 2023:  

-Veronika Karlsson och Peter Schorling återkopplar från mötet med valberedningen 
från 9 maj. Valberedningen meddelar att man jobbar på och kommer skicka ut en 
uppmaning till lokala schäferhundklubbar och distrikt för att inkomma med förslag till 
vakanta platser i styrelsen.  
  
 
 



§ 123. Fastställa mål och arbetsreformer 2023 
- Peter Schorling skickar ut till samtliga kommittéer för att uppdatera sina mål och 

arbetsreformer. De skall återkoppla när det är klart.  
 
§ 124. Jubileum 2024:  

- Cecilia Möllergren rapporterar att hon inte fått någon återkoppling från kommittéerna 
om att inkomma med en person för varje kommitté att vara med i gruppen för 
Jubileum 2024. Cecilia skickar en påminnelse till kommittéerna. Peter Schorling lyfter 
funderingar om man skall göra en jubileumsbok. Budget för kommande jubileum 
läggs som förslag på kommande fullmäktigemöte för att fastslå.  

  
  
§ 125. Vad händer i Sd Stockholm? 

- Gerd Möller, Peter Schorling och Veronika Karlsson tar kontakt med SBK, 
föreningskommitté för att få hjälp hur vi skall gå vidare med Sd Stockholm.  

 
§ 126. Läget för utbetalning av medlemspeng 

- Anna-Karin går igenom inkomna handlingar från årsmöten från distrikt.  
 
§ 127. Beslut på dagens möte 

- Inga beslut tagna 
-  

§ 128. Övriga frågor 
- Reinos skrivelse angående mentalkommittén, Peter Schorling maila Reino. 

 
§ 129. Nästa möte 

- Måndag 12 juni kl.19.00 via Teams 
 

§ 130. Mötets avslutande  
Peter Schorling tackade samtliga för detta möte .  
 
 
 
 
  
  
Peter Schorling  Veronika Karlsson  
Tf ordförande   sekreterare / protokollförare 
 
 
 
 
Victoria Oldheim Gustafsson   
Justerare  
  
 


